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Protokół nr 48-03/2014 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 19 marca 2014 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

o godz. 16:00 
 
 
Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Błaszkowski.   
 
Przewodniczący stwierdził kworum, powitał zebranych oraz poinformował, Ŝe 
porządek posiedzenia został wysłany do uczestników posiedzenia 7 dni wcześniej.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Przewodniczący uzupełnił powyŜszy porządek o druki nr 1206, 1205, 1204, 1201, 
1182 
 
Uwzględniając zaproponowane zmiany, porządek przedstawiał się następująco: 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 1206 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-
2040. – druk nr 1205 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie 
Miasta Gdańska konsultacji społecznych  projektu dokumentu Gdańsk 
2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta – druk nr 1204 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2014/2015 granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów prowadzonych na terenie miasta Gdańska – druk nr 1201 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk 
od Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przewozu dzieci zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 6 w Gdyni – druk nr 1182 
 

6. Sprawozdanie z „Akcji zima” 
 
7. Informacja o funkcjonowaniu Gdańskiej Platformy Edukacyjnej 

 
8. Szkoła Podstawowa na ul. Azaliowej 
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9. Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 

 
Porządek przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
 
    PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 1206 
 
Druk nr 1206 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji.   
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
 
Nie było Ŝadnych pytań, przystąpiono do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.   
 
OPINIA  Nr 48-03/200/80/2014 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040. – 
druk nr 1205 
 
Druk nr 1205 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków wyjaśniła, 
Ŝe zmiany w projekcie uchwały nie dotyczą zakresu działań Komisji Edukacji.  
 
Uwzględniając powyŜsze, Komisja jednogłośnie 4 głosami „za” podjęła decyzję o 
odstąpieniu od opiniowania.  
 
OPINIA  Nr 48-03/201/81/2014 – załącznik nr 7 do protokołu.  
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta 
Gdańska konsultacji społecznych  projektu dokumentu Gdańsk 2030 Plus 
Strategia Rozwoju Miasta – druk nr 1204 
 
Druk nr 1204 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Katarzyna Drozd - Wiśniewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej zreferowała projekt uchwały.  
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Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Ja mam pytanie dotyczące technicznej kwestii przeprowadzenia tych konsultacji, 
czy będzie moŜna brać udział tylko drogą elektroniczną, czy równieŜ osobiście?  
 
Katarzyna Drozd - Wiśniewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej 
Wprowadzimy autopoprawką równieŜ taki wniosek na komisji kultury Ŝeby 
wprowadzić tradycyjną formę konsultowania we wskazanym pokoju w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Czy na tym etapie są w stanie nas państwo poinformować co będzie przedmiotem 
konsultacji i w jakiej formie, czy będą to pytania otwarte, czy zamknięte?  
 
Katarzyna Drozd - Wiśniewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej 
Przedmiotem konsultacji będzie sama strategia. To będzie formularz 
konsultacyjny, po jednej stronie będzie się wpisywało zakres, który chciałoby się 
aby był zmieniony, a po drugiej stronie proponowane uwagi do konkretnych 
zapisów strategii. Zbieramy opinie, wnioski a później stworzymy raport i będziemy 
je uwzględniać, bądź nie.  
 
Nie było więcej pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 48-03/202/82/2014 – załącznik nr 9 do protokołu.  
 
     PUNKT 4  
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2014/2015 
granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych na terenie miasta Gdańska – druk nr 1201 
 
Druk nr 1201 – stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Był postulat pana przewodniczącego rady osiedla StrzyŜa, aby ul. Szymanowskiego 
włączyć do Gimnazjum nr 1, czy to byłoby według państwa moŜliwe?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Zabranie jakiejkolwiek ulicy obwodu Gimnazjum nr 1 jest prawie jednoznaczne z 
jego likwidacją.  
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Halina Leman – członek komisji  
Ja chciałam zapytać o szkołę przy ul. Azaliowej, jak będziemy traktować tę szkołę 
jeŜeli wszystko będzie w porządku, czy będziemy przydzielać jakiś nieformalny 
region? Bo formalnie nie moŜemy przez to, Ŝe przekazujemy budynek, a nie szkołę.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Jest operator, który wygrał, zgłosił gotowość do prowadzenia szkoły publicznej ale 
nie moŜna szkoły publicznej zarejestrować kiedy nie ma budynku. Musi przyjść 
operator, przynieść wszystkie dokumenty, pozwolenia sanepidu i wtedy szkoła jest 
zarejestrowana.  
 
Halina Leman – członek komisji  
I wtedy moŜna wyznaczyć rejon? 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Wtedy tak. KaŜda szkoła przyjmuje dzieci spoza rejonu i rodzic ma prawo 
aplikować do tej szkoły i jeŜeli są wolne miejsca dyrektor przyjmuje.  
 
Beata Wierzba – członek komisji   
śeby otworzyć szkołę, do 30 września roku poprzedzającego trzeba złoŜyć wniosek 
o otwarcie szkoły publicznej.  Jak zrobi to operator, skoro dopiero teraz wygrał 
konkurs?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Jest przepis, który mówi o tym, Ŝe organ, który udziela zezwolenia moŜe ten okres 
zmienić.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Na poprzednim posiedzeniu komisji opiniowaliśmy zmiany obwodów, czy te zmiany, 
które były wtedy omawiane zostały ujęte w całości?   
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Tak.  
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 48-03/203/83/2014 – załącznik nr 11 do protokołu.  
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk od 
Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci 
zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 6 w 
Gdyni – druk nr 1182 
 
Druk nr 1182 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.   
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
OPINIA  Nr 48-03/204/84/2014 – załącznik nr 13 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 6 
Sprawozdanie z „Akcji zima” 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
„Akcja zima” trwała od 20 do 31 stycznia 2014 roku. Wzięło w miej udział 51 
placówek, które organizowały bardzo szeroki wachlarz zajęć dla dzieci, to były 
zajęcia sportowe, kulturalne, literackie, plastyczne, teatralne, muzyczne, 
komputerowe, bardzo kreatywne formy róŜnego rodzaju zajęć. Na realizację tej 
akcji w gdańskich szkołach przeznaczono 220 374 zł, sfinansowano wynagrodzenia 
dla 398 nauczycieli a zrealizowano 8009 godzin. Dodatkowo bardzo duŜą atrakcję 
przygotował Gdański Ośrodek Kultury Fizycznej, który ma wpisane zadania 
obowiązkowe, jak równieŜ Pałac MłodzieŜy. Razem w zajęciach wzięło udział 5196 
dzieci w szkołach, a 2043 w imprezach organizowanych przez GOKF.  Na basen było 
3372 wejść.  
 
Jolanta Banach – członek komisji 
W jaki sposób były wykorzystane przyszkolne boiska? Bo w tej kwestii zawsze jest 
wiele krytycznych uwag.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
W tym roku zima była dla nas łaskawa poniewaŜ te wszystkie boiska z nawierzchnią 
sztuczną zawsze niosą za sobą ryzyko zniszczenia nawierzchni podczas odśnieŜania, 
ale w tym roku nie było takiego problemu.  
 
Nie było więcej pytań, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
      

    PUNKT 7 
Informacja o funkcjonowaniu Gdańskiej Platformy Edukacyjnej 
 
Jerzy Jasiński  – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
O pełnym funkcjonowaniu GPE będziemy mogli powiedzieć dopiero 31 grudnia, jest 
to związane z dwoma cyklami – pierwszy to jest nowy rok szkolny czyli te wszystkie 
aplikacje, które są w jakiś sposób związane z trwaniem roku szkolnego, były 
wdraŜane od 1 września i będzie moŜna dokonać ich oceny 31 sierpnia tego roku. W 



6 
 

zdecydowanej większości placówek, w niemal 90% placówek są pewnego rodzaju 
błędy wdroŜeniowe bądź infrastruktura, którą posiadają placówki nie do końca 
odpowiadała wymaganiom GPE i trzeba było ją uzupełnić. Drugi cykl, to jest cykl 
roku budŜetowego związany z tą częścią finansową funkcjonowania platformy. Od 1 
stycznia 2014 roku placówki prowadzą finanse i księgowość na GPE na 
uzupełnionych aplikacjach. Tam są takie cykle i etapy, które będą mówiły nam jak 
to funkcjonuje. Pierwsze sprawozdania z lutego wypadły całkiem przyzwoicie. O 
wiele trudniejsze jest sprawozdanie kwartalne, do którego w tej chwili się 
przygotowujemy. Zorganizowaliśmy sposób wspierania placówek, wyłoniliśmy 16 
liderów wśród głównych księgowych. KaŜdy z nich ma pod swoją pieczą pozostałych 
głównych księgowych, my wspieramy tych szesnastu, a oni wspierają pozostałych. 
Druga grupa, której udzieliliśmy wsparcia to są intendenci, wśród nich wyłoniliśmy 
teŜ grupę liderów, którzy mają więcej placówek. Jest to równieŜ związane z 
utworzeniem z dniem 1 stycznia tego roku centrum usług placówek oświatowych. 
Zorganizowała się grupa 5 dyrektorek przedszkoli, która współpracuje z centrum 
usług w zakresie ustalenia form i płaszczyzn współpracy.  
 
Artur Pastucha – Państwowe Szkoły Budownictwa 
Jestem osobą zajmującą się kadrami. W grudniu 2012 roku był dokonany import 
bazy danych, od stycznia 2013 roku mieliśmy działać, mamy 2014 rok, ja na chwilę 
obecną nie byłem na Ŝadnych szkoleniu, wszystko co robię, robię sam, wszystko 
robię dwa razy bo robię w starym systemie i drugi raz w nowym Ŝeby nie było 
Ŝadnych potknięć. Rozumiem, Ŝe idea samej Platformy jest super ideą, ale nie na 
takiej zasadzie jak to zostało wprowadzone. Bardzo duŜa część pracy została 
przerzucona na osoby, które nie miały zielonego pojęcia o tym. Państwo się 
skupiacie na finansowaniu, na księgowych a co z kadrami? Co z osobami, które 
rozliczają płace?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Ja nie wiem dlaczego pan nie wziął udziału w szkoleniu bo osoby, które są w 
kadrach były szkolone. Pierwszy raz słyszę taką informację, w związku z tym nie 
potrafię się ustosunkować co pan mówi. Czy pan swoje uwagi kierował do wydziału 
edukacji? Byli wyznaczeni pracownicy, którzy się opiekowali aplikacją.  
 
Artur Pastucha – Państwowe Szkoły Budownictwa  
Bezpośrednio do wydziału edukacji nie zgłaszałem uwag. A czy państwo  moŜecie 
mi podać terminy tych szkoleń?  Bo ja nic o nich nie wiedziałem.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Proszę podać na siebie namiary to wyślę panu te informacje bo nie mam przy sobie 
pełnej dokumentacji.  
 
Artur Pastucha – Państwowe Szkoły Budownictwa  
Na początku 2013 roku mieliśmy kierować swoje zapytania bezpośrednio do firmy, 
miałem taką duŜą listę zastrzeŜeń, Ŝe w pewnym momencie stwierdziłem, Ŝe to nie 
ja jestem od pisania programu. Na chwilę obecną są jeszcze duŜe niedociągnięcia, 
na szkoleniu nie byłem, to co robię, robię sam na wyczucie. Jestem rozliczany z 
tych błędów przez dodatkową pracę.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
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Jaka jest procedura zgłaszania uwag? Czy pośrednio pracownicy mają zgłaszać te 
uwagi do operatora, czy do dyrektora placówki?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Wszystkie trzy podmioty, które były w konsorcjum uruchomiły pełny serwis i 
wszyscy mieli moŜliwość zgłaszać bezpośrednio do firmy. PoniewaŜ my wyszliśmy z 
procesu wielkich błędów i wielkich problemów w wydziale edukacji zostali skazani 
pracownicy, kaŜdy ma pod opieką aplikację. Ci pracownicy są skrzynką kontaktową 
do rozmów z firmą. 
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Czyli dyrektor powinien dostarczyć swoim pracownikom listę kontaktową do tych 
wyznaczonych osób.  
 
Halina Leman – członek komisji  
Czy rzeczywiście w kadrach trzeba jeszcze wprowadzać dane w dwóch systemach?  
 
Artur Pastucha – Państwowe Szkoły Budownictwa  
Czy mogę pracować tylko na Platformie i państwo bierzecie pełną 
odpowiedzialność? Na przykład Platforma źle nalicza staŜ pracy, często okres 
studiów zalicza do staŜu pracy albo w momencie kiedy ktoś ma drugą umowę, 
zalicza ją do podstawowego staŜu pracy mimo, Ŝe tego nie powinien robić.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Trzeba skonfrontować te uwagi z fachowcami.  
 
Artur Pastucha – Państwowe Szkoły Budownictwa  
W styczniu 2013 roku kontaktowałem się bezpośrednio z konsorcjum i zgłaszałem 
mnóstwo uwag. Na chwilę obecną mam dość zgłaszania tych błędów.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Bardzo dziękuję za uwagi, co prawda nie moŜemy dzisiaj rozwiązać tych 
problemów ale moŜemy ustalić pewną procedurę ich zgłaszania. Prosimy Ŝeby 
sygnalizować o tych problemach bezpośrednio do osób, które się tym zajmują.  
 
Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
Ten temat był omawiany przez Solidarność dość szeroko, była organizowana 
konferencja, na której gościliśmy i panią prezydent i dyrekcję wydziału edukacji, 
gdzie mnóstwo szczegółowych problemów ludzie zgłaszali. Od tego czasu minęło 
sporo. Pytaliśmy księgowych, płacowych, kadrowych jakie maja zastrzeŜenia. 
Zebrałam sporo uwag, to jest kilkanaście stron wydruku. Ale jest problem z 
kontaktem i z tymi wyznaczonymi osobami, i kontakt z Otago albo są niegrzeczne 
odpowiedzi bo są juŜ przeciąŜeni. Jest to cięŜka praca dla księgowych, siedzą po 
godzinach Ŝeby się wyrobić. Mówicie państwo, Ŝe poszły pierwsze sprawozdania w 
lutym ale z iloma błędami poszły bo pracownicy nie dały sobie rady. Cały system 
byłby do poradzenia moŜe za dwa, trzy lata. 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Dostanie pani wykaz szkoleń w zeszłym roku i zobaczy pani ile ich było.  
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Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
My się nie zgadzamy jako związek zawodowy na to Ŝeby ludzie za te same 
pieniądze pracowali dwa razy tyle jeszcze tracąc zdrowie i nerwy. Niektórzy 
wycofują się z tej pracy, albo złoŜyli wypowiedzenie, albo będą składali 
wypowiedzenia. To jest fatalny skutek. Proszę mi podać pozytywne efekty 
wprowadzenia tego pilotaŜu bo my ich nie widzimy.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Cały system planowania budŜetowego jest w tej chwili w systemie elektronicznym, 
nikt nie biega z Ŝadnymi papierkami. Jeśli chodzi o sprawozdanie to do tej pory 
było tak, Ŝe pracownik wydziału edukacji sprawdzał i potwierdzał, następnie 
zanosił do wydziału finansowego. W tej chwili z systemu bezpośrednio jest 
przesyłane sprawozdanie, nikt nie musi sprawdzać, zanosić. Ten system z samego 
załoŜenia miał być załoŜeniem zintegrowanym z systemami miejskimi.  
 
Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
Ale zawiezienie sprawozdania przez dyrektora do urzędu zajmowało godzinę, a 
teraz wygenerowanie tego w systemie zajmuje mu 20 godzin więc jaka jest tu 
korzyść? Nie jesteśmy temu przeciwni tylko niech ten system działa, ludzie muszą 
być pewni, a nie przeŜywać codziennie katuszy.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Programy idą do przodu i musimy się wszystkiego uczyć, na to potrzeba trochę 
czasu.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Ja proponuję ustalić pewną procedurę, czyli Ŝeby państwo przesyłali swoje uwagi 
do wydziału edukacji.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Uwagi powinny być skierowane do liderów bo oni mają ułatwiony kontakt z 
operatorem. Liderzy są tak dobrani, Ŝe placówki, które mają pod sobą są do siebie 
podobne pod względem organizacji finansowo-księgowej.  
 
Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
To nie jest tak, Ŝe pracownicy dostali świetny produkt a nie działa przez 
nieudolność pracowników. Tak nie jest bo znakomita większość księgowych to są 
osoby, którzy pracowali na podobnych duŜych programach i bardzo dobrze sobie 
radzili.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
System, którzy był dotychczas uŜywany przez wielu księgowych był prostym 
systemem, który został zakupiony tylko dla oświaty. To były proste tabelki, a ten 
system jest zintegrowany z urzędem miejskim, ma on zadziałać jeszcze we 
wszystkich pozostałych jednostkach gdzie jest o wiele więcej paragrafów, tabelek, 
i przyzwyczajenie się do nowej wizji i wyglądu teŜ sprawia problem.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji 
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JuŜ wiele razy na ten temat rozmawialiśmy i pewnie wiele razy do niego będziemy 
wracać, natomiast padło tu wiele niepokojących informacji. MoŜe po tym 
pierwszym okresie sprawozdawczym marcowym wprowadzić ten punkt ponownie do 
porządku obrad komisji ale z porównaniem tych wszystkich uwag, o których mówiła 
pani przewodnicząca z tym raportem i wnioskami co zrobić Ŝeby uniknąć róŜnych 
uchybień jakie ma miejsce po tym pierwszym okresie sprawozdawczym.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Ja myślę, Ŝe to jest czas na ewaluację Platformy i państwo podjęli ten wysiłek. Ja 
bym miała propozycję aby tych 16 liderów odpytał ktoś kto ma kompetencje do 
zarządzania oświatą z tych wad strukturalnych, o których mówiliśmy na poprzednim 
posiedzeniu np. o trudnościach w wypełnianiu PITu, który nie przyjmuje wszystkich 
składnikach wynagrodzenia. śeby zrobić dla placówek i dla komisji wykaz 
podstawowych barier, wad itd., które mogłyby być wykonawcy przedstawione.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
W takim razie wystosujemy pismo do wydziału edukacji o sporządzenie takiego 
zestawienia i przedstawienie go na posiedzeniu komisji za dwa miesiące.  
 
Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
Ja równieŜ chciałam apelować Ŝeby pracownicy, którzy wysłali takie sprawozdania 
nie do końca poprawne Ŝeby nie zostali ukarani.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Na dzisiaj proponuję zamknąć juŜ dyskusję i wrócić do tematu na majowej komisji.  
 
     PUNKT 8 
Szkoła Podstawowa na ul. Azaliowej 
 
Przewodniczący Komisji poprosił obecnych na sali rodziców o przedstawienie 
swojego problemu.  
 
Agnieszka Baranowska  
Dla nas, dla rodziców dzieci tej części dzieci, która nie jest w rejonie ta sytuacja 
jest dla nas niepokojąca. Dzielnica Kokoszki składa się z 5 osiedli, ale 4 osiedla nie 
mają dostępu do tej szkoły ale juŜ mamy podpisy 60 rodziców, którzy chcieliby 
mieć wybór Ŝeby osądzić która ze szkół będzie lepsza dla naszego dziecka. Wiem, 
Ŝe jest duŜo rodziców, którzy chcieliby zostawić swoje dzieci w starej szkole nr 83, 
która jest szkołą malutką w porównaniu do tej nowej. Jestem tu po to Ŝeby 
wywalczyć tę moŜliwość dla tych rodziców, którzy chcą posłać dzieci do nowej 
szkoły.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Wszystkie publiczne placówki mają wyznaczone obwody bo muszą, są one ustalone 
w oparciu o liczbę dzieci zamieszkałych w danym obwodzie. Z doświadczenia 
wiemy, Ŝe ok. 50% dzieci w gdańskich szkołach podstawowych uczęszcza spoza 
obwodu szkoły. Ustawa o systemie oświaty mówi o tym jednoznacznie - dyrektor 
szkoły moŜe przyjąć dziecko spoza obwodu jeŜeli ma wolne miejsce. Jestem 
przekonany, Ŝe w szkole na Karczemkach nie będą tylko dzieci z obwodu bo tak się 
dzieje we wszystkich szkołach, my jesteśmy elastyczni.  
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Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
A czy rodzice juŜ napisali wniosek do wydziału edukacji w tej sprawie?  
 
Agnieszka Baranowska  
Najpierw był wniosek napisany do radnych osiedla i zebrane podpisy tj. ok. 60 
podpisów, a później napisaliśmy do prezydenta.   
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
Czyli nikt z rodziców nie wystąpił bezpośrednio do wydziału poniewaŜ zgodnie z 
umową pierwszy rok nabór prowadzi wydział edukacji? 
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Od 1 kwietnia będą tworzone listy rodziców, którzy zadeklarują się, Ŝe chcieliby 
jednak podjąć naukę w nowej szkole i te listy zbierają dyrektorzy tych placówek, 
które w tej chwili istnieją. Jest to na stronie internetowej miasta. Od 2 kwietnia 
rusza rekrutacja.  
 
Agnieszka Baranowska  
Czy ja mogłabym się na koniec upewnić, czy będziemy mieli 100% pewności, Ŝe 
nasze dzieci zostaną przyjęte?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Nie moŜe mieć pani takiej pewności bo dyrektor przyjmuje w miarę wolnych 
miejsc.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
W imieniu społeczności w Kokoszkach zwracam się do pani dyrektor i pani 
prezydent Ŝeby jednak nie dyskryminować rodziców a przede wszystkim dzieci, 
które zechcą uczestniczyć i być w tej nowej szkole. Bo jest ona budowana na 
wniosek Kokoszek i na wniosek rodziców, od kilku lat walczyliśmy o ten projekt, 
jeŜeli więc będą chętni to bardzo prosimy.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Jest rzeczą zupełnie jasną i oczywistą, Ŝe moŜna określać szkoły, które istnieją, tej 
szkoły jeszcze nie ma. Informacja o rekrutacji szkół rusza od 2 kwietnia. Jeśli 
chodzi o szkołę na Azaliowej będzie istniał przy tej szkole punkt informacyjny, 
macie więc państwo dwa źródła, w których juŜ teraz moŜecie podzielić się 
informacją, Ŝe chcecie Ŝeby wasze dzieci chodziły do tej szkoły – po pierwsze u 
tego dyrektora, do którego rejonu naleŜycie, a po drugie w tym punkcie 
informacyjnym tak Ŝeby ta informacja zbierana dała nam moŜliwość zareagowania 
na nią. Ci dyrektorzy istniejących szkół teŜ muszą jak najszybciej wiedzieć i się w 
stosunku do tego jakoś odnaleźć. I nie ma  tu Ŝadnego niebezpieczeństwa o tym, Ŝe 
dzieci z tamtego rejonu mogą być w jakiś sposób dyskryminowane.  
 
Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
Ja chciałam przekazać w imieniu „Solidarności”, Ŝe będzie od nas pismo 
skierowane do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie szkoły na 
Azaliowej.  
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Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Związki zawodowe wystąpiły do prezydenta o usunięcie naruszenia prawa i jeśli 
prezydent ustosunkuje się negatywnie do tego to wtedy związki wystąpią do sądu, 
taka jest procedura.  
 
Nie było więcej pytań i głosów w dyskusji, przystąpiono do kolejnego punktu.   
 
     PUNKT 9 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Korespondencja: 
 
Przewodniczący Komisji poinformował o piśmie rodziców z prośbą o utworzenie 
klasy sportowej w SP nr 42 na Suchaninie.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Dostaliśmy to pismo równieŜ od dyrektora szkoły. KaŜda klasa sportowa to jest  
35 tys. zł rocznie, to jest ponad 100 tys. w cyklu trzyletnim. Decyzję o klasach 
sportowych, które mogą powstawać w róŜnych miejscach są cięŜkie bo pociągają za 
sobą duŜe wydatki. Dzisiaj państwo podejmowaliście uchwałę o zdjęciu 414 tys. zł 
na edukację w związku z tym, Ŝe wpłynęła mniejsza subwencja. Wniosków na ten 
rok jest 8. Stąd my mamy przygotowaną dla pani prezydent notatkę słuŜbową  
i wspólnie musimy omówić jakie decyzje podjąć.  
 
Halina Leman – członek komisji  
Ja popieram taką inicjatywę rodziców. Rozumiem, Ŝe sprawy finansowe są bardzo 
istotne z punktu widzenia gminy ale jest to taka inicjatywa na pograniczu edukacji, 
sportu moŜe poszukać pieniędzy jeszcze w wydziel sportu?  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
My mamy swój budŜet i nie moŜemy szukać w innych wydziałach.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Ja bym nie chciała marnować tego potencjału, który jest. Te klasy sportowe 
istnieją, tylko Ŝe rodzice sami za te zajęcia płacą.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Proszę państwa czym innym jest znalezienie środków na finansowanie dodatkowych 
zajęć, a czym innym jest utworzenie klasy sportowej, to są dwa róŜne problemy 
inaczej finansowane.  
 
Rodzic 
To są dzieci w pierwszej, drugiej i trzeciej klasie. Dzieci trenują na zajęciach 
pozalekcyjnych bo nie ma klasy gimnastycznej, czekają aŜ trener, który jest 
nauczycielem w-fu skończy swoje zajęcia. Płacimy 120 zł miesięcznie klubowi ale 
my byśmy chcieli Ŝeby te 80 zł które jest przeznaczone na wynajem sali było 
przeznaczone na sprzęt dla naszych dzieci w szkole. Dzieci jeździły na AWF na 
treningi, w związku z tym, Ŝe lekcji było duŜo, trener ma swoje teŜ zajęcia w 
szkole nie  było nas stać Ŝeby wynajmować codziennie salę. Za swoje pieniądze 
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kupiliśmy trochę sprzętu ale niestety nasze dzieci nie mają gdzie trenować. Gdyby 
była klasa sportowa dzieci mogłyby trenować w czasie lekcji. To są całe klasy. 
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Ile lat juŜ państwo prowadzicie takie treningi?  
 
Rodzic 
Trzy lata.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Są dwie sprawy – sprawa szkół sportowych ale z tym wiąŜe się koszt a druga sprawa 
to kwestia pomocy finansowej dla rodziców. Trzy klasy na trzech róŜnych 
rocznikach są juŜ całkowicie zorganizowane i od trzech lat zajęcia są prowadzone 
na bardzo wysokim poziomie, bo są sukcesy, natomiast sytuacja jest taka, Ŝe moŜe 
spróbować pomóc finansowo i organizacyjnie w kwestii najmu sal.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Cieszę się, Ŝe są sukcesy, będę rozmawiała ze szkołą dlaczego ten wynajem jest po 
godzinach,  ale musicie państwo mieć świadomość, Ŝe Ŝeby wasze dzieci 
występowały to muszą naleŜeć do klubu, a to oznacza składkę członkowską i jeśli 
zejdziemy z jakiejś kwoty to nie oznacza, Ŝe klub dalej nie będzie od was brał 120 
zł.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
W związku z tym, Ŝe państwo działacie juŜ trzy lata to warto by było promować te 
wasze sukcesy, moŜe przygotujcie jakieś sprawozdanie, jak to wygląda, jakie macie 
sukcesy, co dzieci wnoszą dla miasta bo tak naprawdę my nie słyszeliśmy o niczym.  
 
Wojciech Błaszkowski - Przewodniczący Komisji  
Jako komisja wystosujemy pismo do pani prezydent z prośbą o moŜliwość 
rozpatrzenia utworzenia klasy sportowej z uwzględnieniem kosztów i korzyści.  
 
Korespondencja: 
- od IV LO z prośbą o utworzenie dodatkowej pierwszej klasy  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Gmina Miasta Gdańska prowadzi swoją politykę w zakresie szkolnictwa 
ponadgimnazjalnego co najmniej od lat 6. Przyjęliśmy, Ŝe na poziomie 
ponadgimnajzalnym 50% dzieci będzie się uczyło w liceach ogólnokształcących a 
pozostali w szkołach zawodowych. Jeśliby uwzględnić ten wniosek, to musielibyśmy 
uwzględnić 13 kolejnych. Przygotowując projekt organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w Ŝadnej szkole bez uzgodnień nie zmniejszono sumy oddziałów.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Ja tez chciałabym Ŝeby dyrektorzy nie patrzyli tylko na to czy jest zainteresowanie 
przyjścia do szkoły bo duŜo młodzieŜy ma aspiracje, ambicje, Ŝe chciałoby to 
skończyć, potem wchodzi na rynek pracy i  jest gorzej.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
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Do szkół ogólnokształcących często byli przyjmowani uczniowie z niŜszą punktacją 
aniŜeli do szkól zawodowych.  
 
Kolejne pisma: 
 
- zaproszenie na konferencję „Programy prozdrowotne - rola i znaczenie w 
kształtowaniu zdrowia dzieci w wieku szkolnym” 
 
- od Rady Osiedla z prośbą o zakup dodatkowych tablic multimedialnych 
 
Sprawy bieŜące:  

1) Beata Wierzba – członek komisji  
Ja chciałam w imieniu swoim i Izby Rzemieślniczej Ochotniczego Hufca Pracy 
zaprosić państwa na  targi edukacji pracy dla uczniów szkól ponadgimnazjalnych  
w najbliŜszy piątek, wszystkie szkoły mają moŜliwość zgłoszenia.  
 

2) Hanna Minkiewicz – NSZZ „Solidarność” 
Czy jest juŜ projekt uchwały w sprawie obniŜenia pensum niektórym specjalistom 
nauczycielom?  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Nie ma takiego projektu na dzień dzisiejszy,  zostanie przedłoŜony na kwietniowej 
Radzie Miasta Gdańska. 
 
Nie było więcej spraw bieŜących, na tym posiedzenie zakończono. Godz. 17:30.  
 
 
      Przewodniczący Komisji Edukacji  
       Rady Miasta Gdańska 
 
       Wojciech Błaszkowski 
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 
 


